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To: 2.420 IEE @minvws.ni];INNERETS)BESET @minvws.ni]
From: 5.1.2 5.1.2e )

Sent: Wed 9/2/2020 12:00:48 PM

Subject: RE: Spreeklijn

Received: Wed 9/2/2020 12:00:48 PM

He jammer, was leuk geweest als jij het was. Tk wist niet datfEEER a1 terug was ;-)

Volgens mij wordt bedoeld dat waar Nleuwsuur het ook steeds over heeft, nl of de wtgangspunten van het RIVM op

schaarste waren gebaseerd. In de Nieuwsuur beantwoording zit dat antwoord. Nee, gebaseerd op medisch-inhoudelijke
risico mschatting. Maar wel verzoek om de richtlijnen gebaseerd op de wigangspunten te volgen, omdat er zuinig moet
worden omgesprongen met pbm iv schaarste.

Er zullen van eerdere debatten zeker q&a’s zijn hierover, check ajb op de map van|REagop de G-schyf.
Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[EEC -IEEEXN ominvws.ol>
Datum: woensdag 02 sep. 2020 1:55 PM

Aan: ) BEE @minvws ol.[NNEXECN)<BEXETH@ minvws.ol>
Onderwerp: RE: Spreeklijn

Nou heb ik de minister al wel ontmoet, maar ik weet zeker dat ik niet zo'n indruk heb achtergelaten dat ze mijn naam weet. Ik

zet in op [INERIECINNN.
Ik heb net 2 pagina’s van de RIVM site gehaald en naar [| EI semain. waarin het RIVM wel spreekt over schaarste,
maar in relatie tot krapte op wereldniveau. Niet op inzet van wanneer moet je wat gebruiken. Leg ik het nu goed uit???

Van: 512 51.2e | JEEM @minvws.nl>
Verzonden: woensdag 2 september 2020 13:50

Aan:ERED)<IEXEDN© minvws.ni>;EERE)BEXEDM@ minvws.nl>
Onderwerp: FW: Spreeklijn

+f
Benji de EEE die wordt bedoeld?

Maak jij die g&a nog iom gmt of andersom?

GrotonINEAECHN

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: Ark T. van (Tamara)BE @minvws.nl>
Datum: woensdag 02 sep. 2020 1:44 PM

) @minvws.nl>

minvws.ol>IEE) MEK minvvs ol 312 5120 |

Onderwerp: RE: Spreekliju

Dank! Eigenlijk aanvullend alleen de vraag ook gesteld in de voorbereiding van het debat vanmorgen:

Gisterenavond is er ook een vraag gesteld op de persconferentie, namelijk of schaarste een factor was in de bepaling van
de richtlijn door het RIVM.
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Hier graag nog een dubbelcheck op het antwoord! [EH was er ook bij dus die heeft het wellicht al opgebracht,
Groet

Tamara

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 02 sep. 2020 11:07 AM

Aan: Jonge. H.M. de (Hugo) minvws.nl>, 5.1.2e

A.2e
 (@) Al>,

Lu
T. van

finn)
minvws.nl>,

d. ) 7

Onderwerp: Spreeklijn

Tamara en Hugo

Hierbij een concept spreeklijn voor PBM in verpleeghuizen om uit te putten voor debat. Omwille van helderheid iets langer (er
valt nog wel meer over te zeggen), maar ook een korte versie aan het begin.

Hoor graag of jullie aanpassingen willen, bijv ook om te verspreiden naar anderen.


